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Zimu, zdá se, pomalu odfoukne vítr a my se můžeme začít těšit na jaro. Přichází 

rozvolnění opatření, kterých jsme si dva roky užili ažaž. Doufejme, že už to tak bude 

nastálo! 

Život v naší obci teď nejvíce ovlivňuje stavba. Mnozí z nás se jí obávali, neuměli jsme 

si představit, kudy budeme kam chodit a jezdit. Zatím je vše víceméně dostupné, 

situace se však mění každým dnem. Buďme proto obezřetní a ohleduplní. Na webu     

a facebooku obce najdete nejaktuálnější informace k průběhu stavby a uzavírek,       

na str. 6 ve zpravodaji zveřejňujeme kontakty, kam se můžete s případnými dotazy, 

problémy obrátit – jsou to ti nejpovolanější.  

Aktuálním tématem jsou stále odpady, na str. 10 najdete podrobný rozbor                   

za uplynulé roky. 

S rozvolněním se nám začínají rozbíhat sportovní a kulturní akce. Srdečně zveme 

v sobotu 26. února na masopust.  

Masopust 2020 

Turisté chystají pravidelný výlet, na miřejovické náplavce je nová výstava, fotbalistům 

zakrátko začíná nová sezóna a také senioři mají spoustu plánů. 

V sobotu 5. března se zapojíme do akce Ukliďme Česko.  

Připomínáme zaplacení poplatků na rok 2022 a také sobotu 12. března, kdy proběhne 

svoz velkoobjemového, nebezpečného a železného odpadu.  

Přeji Vám za redakci Novoveského zpravodaje pohodové dny! 

Bohdana Tobiášková

 

 

se koná po uzávěrce tohoto vydání zpravodaje (21. února), informace proto uvedeme 

v březnovém vydání.  B. Tobiášková  
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HOSPODAŘENÍ OBCE NOVÁ VES 
V LISTOPADU 2021 

  1. 11. 2021 30. 11. 2021 

BÚ Česká spořitelna I 1 839 925,69 Kč 1 840 387,06 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 1 437 969,19 Kč 231 340,19 Kč 

BÚ ČNB                                              22 317 226,77 Kč 23 738 557,17 Kč 

Pokladna 6 612,00 Kč 13 383,00 Kč 

Celkový stav finančních 

prostředků obce  
25 601 733,65 Kč 25 823 667,42 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 101 256,00 Kč 19. 11. 2021 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Daň zálohová 34 370,00 Kč  5. 11. 2021 

Sociální pojištění 77 716,00 Kč  5. 11. 2021 

Plat 39 454,00 Kč  8. 11. 2021 

Odměna 54 484,00 Kč  8. 11. 2021 

Příspěvek na provoz MŠ Nová 

Ves 
40 100,00 Kč 10. 11. 2021 

Dokončení projektu – 

administrace OSA 4 Staré 

Ouholice 

42 955,00 Kč 10. 11. 2021 

Svoz komunálního odpadu 

10/2021 
40 587,93 Kč 15. 11. 2021 

Svoz velkoobjemového a 

nebezpečného odpadu 
60 725,06 Kč  15. 11. 2021 

Svoz tříděného odpadu 9/2021 92 763,61 Kč  16. 11. 2021 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 11. 2021 

Technický dozor kanalizace 

11/2021 
78 614,00 Kč 29. 11. 2021 

Úroky z úvěru 44 173,64 Kč 31. 11. 2021 

 
Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení 22 020 846,00 Kč 
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HOSPODAŘENÍ OBCE NOVÁ VES 
V PROSINCI 2021 

   1. 12. 2021 31. 12. 2021 

BÚ Česká spořitelna I 1 840 387,06 Kč 2 705 329,82 Kč 

BÚ Česká spořitelna II 231 340,19 Kč 276 344,49 Kč 

BÚ ČNB                                              23 738 557,17 Kč 21 302 863,04 Kč 

Pokladna 13 383,00 Kč 0 Kč 

Celkový stav finančních prostředků 

obce  
25 823 667,42 Kč 24 284 537,35 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 84 177,00 Kč 19. 12. 2021 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Právní služby 36 300,00 Kč  6. 12. 2021 

Sociální pojištění 67 930,00 Kč  8. 12. 2021 

Plat 37 629,00 Kč  9. 12. 2021 

Výstavba kanalizace NV 956 881,33 Kč 14. 12. 2021 

Mimořádná splátka úvěru 1 500 000,00 Kč 16. 12. 2021 

Svoz odpadu 11/2021 124 912,36 Kč 17. 12. 2021 

Tisk zpravodaje + plakátů  67 378,32 Kč  17. 12. 2021 

Splátka jistiny úvěru – kanalizace 104 166, 00 Kč 20. 12. 2021 

Tiskárna na tisk zpravodaje 50 880,50 Kč 20. 12. 2021 

Úroky z úvěru 43 826,42 Kč 31. 12. 2021 

 
Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Zbývající jistina ke splacení 20 416 680,00 Kč 

 

Připravila Ing. Renáta Hakrová, místostarostka 
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V pondělí 7. 2. 2022 byla zahájena stavba chodníků a opravy silnice. Lidé, kteří 

jako já, bydlí u silnice II/608, nyní zažívají nebývalý klid, ticho, domy se netřesou 

a dá se mluvit se sousedem přes plot.  

Osobně mám takový hezký pocit, že skončily dny s provozem a bez chodníků. 

Nyní to máme alespoň tak, že sice bez chodníků, ale už i bez provozu. Začala      

se od Nových Ouholic do Nové Vsi stavět dešťová kanalizace pod silnicí. 

Brzy se začne bourat mostek u potoka v Nových Ouholicích. 

M. Exner, starosta 

Foto: H. Husáková 
 

Ing. Lukáš Poustka, hlavní stavbyvedoucí firmy BES, s.r.o. 

tel. 602 323 154, radim.poustka@besbn.cz 

Petr Nádvorník, KSÚS  (Krajská správa a údržba silnic) – hlavní investor stavby 

tel. 725 890 866, petr.nadvornik@ksus.cz 

Ing. Lukáš Počík, výstavba chodníků – technický dozor 

tel. 602 559 396, Lukas.pocik@centrum.cz  

mailto:poustka@besbn.cz
mailto:petr.nadvornik@ksus.cz
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Vážení občané, 

ráda bych Vás tímto informovala o průběhu výstavby: Rekonstrukce II/608  

Nové Ouholice - Nová Ves + výstavba chodníků.  

Na kontrolním dnu se stavební firmou BES (tyto KD se konají jednou za 2 týdny) 

nám byly podány následující informace: 

- 7. 2. bylo osazeno DIO (dopravně inženýrské opatření = rozestavění značek, 

semaforů atd.), 

- 8. 2. byl frézován asfalt pro dešťovou kanalizaci,  

- následně byly zahájeny zemní práce mezi mostem na začátku Nových Ouholic   

a benzinovou pumpou v Nové Vsi, 

- byly vytyčeny inženýrské sítě, 

- probíhají zemní práce a přípravné práce v Nové Vsi, 

- bylo zajištěno zařízení staveniště a materiálu. 

V plánu je, že počátkem března začne bourání mostů za Novými Ouholicemi.  

Byli jsme ujištěni, že všichni občané, kterých se nyní týká zhoršený  

přístup k jejich nemovitostem (tj. ti, co mají vjezdy do domu přímo ze silnice 

II/608 - úsek mezi koncem Nových Ouholic a Benzinou) byli informováni a bylo 

jim předáno telefonní číslo na hlavního stavbyvedoucího pana Poustku.  

Svoz odpadu zatím probíhá jako obvykle, kdyby se něco změnilo, stavba bude 

dotčené občany a obec kontaktovat. 

Uvědomujeme si, že tato stavba silně narušila komfort Vašeho bydlení v obci 

Nová Ves, ale věříme, že výsledek bude stát za to a naše obec bude                     

po dokončení bezpečnější, krásnější a tišší. 

Prosíme Vás o trpělivost a shovívavost.  

R. Hakrová, místostarostka 

 

 Zprávy z kontrolních dnů budeme zveřejňovat na webu a facebooku obce, 

souhrnně pak jednou měsíčně ve zpravodaji. 

 Na webu též najdete nové jízdní řády pro linky 466, 496 a 617. 

 Svoz velkoobjemového, železného a nebezpečného odpadu bude 12. března 

probíhat na obvyklých místech – v Nové Vsi, prosíme, dbejte na opatrný 

průjezd stavbou. 
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Kolaudační prohlídka stavby proběhla bez závad 16. 2. 2022. Nyní už budeme 

jen čekat, až kralupský úřad vydá kolaudační rozhodnutí a povolení zkušebního 

provozu. Poté budou vlastníci připojovaných nemovitostí moci podepsat 

smlouvy s obcí o likvidaci splaškových vod a budou moci připojit své domy         

ke kanalizaci. Dotyčné vlastníky budeme včas informovat. 

Martin Exner, starosta  

 

SVOZ ODPADŮ (platba do 28. 2. 2022): 

 1 000 Kč za osobu s trvalým pobytem,  

 1 000 Kč za nemovitost bez přihlášené osoby. 

POPLATEK ZA PSA (platba do 28. 2. 2022): 

 1. pes – 200 Kč, 2. a další pes 300 Kč, osvobození od poplatku pro majitele 

psů nad 65 let. 

Číslo účtu: 0460043319/0800 

Podrobné informace na webu obce: www.nova-ves.cz/poplatky 

 

http://www.nova-ves.cz/poplatky/
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Vážení spoluobčané, 

v sobotu 12. března 2022 proběhne svoz nebezpečného, objemného                 

a železného odpadu. Kontejnery budou přistaveny v částech obce Nová Ves 

podle následujícího harmonogramu: 
 

 

Co je možné přinést: 

 Nebezpečný odpad 

- Syntetické barvy, laky, syntetická ředidla, mořidla 

- Elektrické baterie, autobaterie 

- Oleje, tuky minerální nebo syntetické, ropné produkty 

- Kyseliny, louhy 

- Lepidla, pryskyřice 

- Zdravotnický materiál (znečištěné obvazy, jehly apod.) 

- Tiskařské barvy, tonery, inkousty 

- Obrazovky 

- Těkavé látky, fotochemikálie, pesticidy 

- Zářivky a jiný odpad obsahující rtuť 

 Pneumatiky (bez disků) - extra kontejner na autě 

 Železný odpad 

 Objemný odpad: nábytek, koberce, sanitární keramiku, objemné lepenkové, 

skleněné, plastové obaly, atd. 

http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Syntetick%C3%A1_barva&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Lak
http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Syntetick%C3%BD&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/%C5%98edidlo
http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Mo%C5%99idlo&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Elektrick%C3%A1_baterie
http://cs.wikipedia.org/wiki/Autobaterie
http://cs.wikipedia.org/wiki/Olej
http://cs.wikipedia.org/wiki/Tuky
http://cs.wikipedia.org/wiki/Ropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Kyselina
http://cs.wikipedia.org/wiki/Louh
http://cs.wikipedia.org/wiki/Lepidlo
http://cs.wikipedia.org/wiki/Prysky%C5%99ice
http://cs.wikipedia.org/wiki/Toner
http://cs.wikipedia.org/wiki/Inkoust
http://cs.wikipedia.org/wiki/Obrazovka
http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=T%C4%9Bkav%C3%A1_l%C3%A1tka&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Pesticidy
http://cs.wikipedia.org/wiki/Z%C3%A1%C5%99ivka
http://cs.wikipedia.org/wiki/Rtu%C5%A5
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Jistě jste si všimli, že obec byla nucena 

zvýšit poplatek za odpady na 1 000 Kč   

na osobu. Chápu, že to žádné nadšení 

nevzbudilo, netěšilo to ani zastupitele.  

Rád bych tu pomocí čísel v tabulce 

vysvětlil, jak se věc má a proč se              

to muselo udělat.   

Připomínám, že v roce 2020 se platilo 800 Kč, vloni 650 Kč. Ty předchozí 

poplatky byly dány tím, že výpočet podle zákona nedovoloval plně do ceny 

zahrnout náklady na tříděný odpad a to letos už je volné, přičemž maximum      

je 1 200 Kč.  

Jak vidíte z přílohy, skutečné náklady byly v 2021 dokonce zhruba 1 600 Kč        

na obyvatele (při cca 1 100 obyvatelích obce). I tak budeme letos tedy opět 

zhruba třičtvrtě milionem odpady dotovat. Bude to na úkor oprav ulic a dalšího 

rozvoje obce. Z tabulky vidíte, že zatímco obec v roce 2015 dotovala odpady 

307 tisíci korunami, v roce 2021 to už bylo 769 tisíc, které obec dotovala, tedy 

přesně 2,5x tolik. 

Zvyšuje nám cenu svozová společnost kvůli zvýšení platů, energií, poplatků       

za skládku atd., zvyšují se obci poplatky za elektřinu na veřejné osvětlení             

a energie. Poplatky za skládky se budou dále zvyšovat. Vybudovali jsme 

kanalizaci včetně přípojek lidem zdarma a budujeme chodníky. Máme úvěr ještě               

22 milionů. Příjmy obce z rozpočtového určení daní se naopak snížily 

ekonomickým poklesem při covidu a zrušením superhrubé mzdy. Nejsme tedy     

v situaci, kdy můžeme dotovat odpady ještě masivněji. Je to velký rozdíl oproti 

třeba Nelahozevsi, kde mají naopak čtvrt miliardy na účtu díky poplatkům          

ze skládky. Myslím, že situace donutí naší obec odpady i dále zdražovat                 

v příštích letech.  

Osobně si myslím, že hlavním úkolem obce je rozvíjet obec, stavět silnice, 

chodníky, kanalizaci, nájemní byty, řešit čistotu a podobně, ale nikoliv masivně 

dotovat služby, které obec zprostředkovává občanům, protože je to finanční 

zátěž, která brání tomu prvnímu. I kvůli tomu nemůžeme nyní ani zadat projekty 
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na opravu cest v obci nebo stavbu bytů, jaké bychom chtěli. Samozřejmě           

na druhé straně vnímám, že pro mnoho rodinných rozpočtů je poplatek              

za odpady tíživou položkou a že musíme být sociálně citliví. Proto jsme nevyužili 

možnost zvýšení poplatku na maximálních 1 200 Kč.  

Možná by někdo uvítal třeba populisticky odpady za hubičku, a aby se raději nic 

nestavělo a žili jsme bez kanalizace a chodníků s rozbitými cestami. Ale v takové 

obci bych já starostou být nechtěl. 

Doufám, že jsem takto alespoň trochu ten nepopulární krok vysvětlil a děkuji     

za pochopení.   

 

ODPADY 

NOVÁ VES           

 PŘÍJMY v KČ 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

poplatky komunální 

odpad 511 000    540 850    657 100    656 459    671 554    880 707    727 358    

BIO odpad 20 250    26 100    28 250    30 150    - - - 

tříděný odpad EKO-

KOM, kovy 74 701    132 340    233 491    174 262    197 159    221 338    271 511    

CELKEM 605 951    699 290    890 591    860 871    868 713    1 102 045    998 869    

                

VÝDAJE v KČ               

nebezpečný odpad 96 081    156 000    166 315    173 564    56 109    42 601    74 019    

komunální odpad 630 680    669 636    700 007    701 510    841 767    444 012    485 849    

tříděný + BIO odpad 186 636    272 638    366 589    436 127    673 007    1 090 132    1 198 453    

za odvoz odpadu 

úklid po obcích 

/černé askládky, 

smetky, úklid 

asfaltové drti z 

pozemku/     143 284    16 800    10 950    10 854    9 218    

CELKEM 913 396    1 098 274    1 376 195    1 328 001    1 581 833    1 587 599    1 767 539    

                

DOTACE z financí 

obce 307 446    398 975    485 604    467 130    713 120    485 554    768 670    

Dotace obce v % 34 36 35 35 45 31 43 

 

M. Exner, starosta 
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ZÁPISY PRO BUDOUCÍ PRVŇÁČKY                     
Jak už víte z předchozích zpravodajů, máme nově tyto dvě spádové školy – ZŠ 

Ledčice a ZŠ Vraňany. ZŠ Veltrusy nám bohužel spádovost pro 1. stupeň 

vypověděla z důvodu přeplněnosti školy. Rodiče tam své děti samozřejmě hlásit 

mohou, není však zaručeno, že budou přijaty.  

ZŠ Ledčice 
Zápis dětí do 1. třídy ročníku 2022 - 2023 se koná 

v úterý 5. dubna 2022 od 13 hodin. Na konkrétní 

hodinu se zarezervujte v rezervačním systému – více  

na www.ledcice.cz/skola. 

ZŠ Vraňany 
Zápis dětí do 1. třídy ročníku 

2022 - 2023 se koná v úterý       

5. dubna 2022 od 13 hodin.  

Více informací najdete              

na www.zsvranany.cz. 

B. Tobiášková, informační výbor 
 

ŽALOBY NA ÚZEMNÍ PLÁN 
V poslední době byly podány dvě žaloby na územní plán obce Nová Ves.  

První je žaloba firmy AMK Trans kvůli zrušení zastavitelných pozemků (pro 

obytnou zástavbu) na poli mezi Novou Vsí a dálnicí, kde chtěla firma vybudovat 

parkoviště pro kamiony. Druhá žaloba je kvůli zrušení zastavitelného území mezi 

miřejovickým pivovarem a silnicí 608, kde chtěl investor vybudovat 15 rodinných 

domů. Zastavitelnost byla zrušena i na požadavek Povodí Vltavy kvůli tomu,       

že tato lokalita je velkou částí v záplavovém území.  

Obec k tomu prostřednictvím advokátní kanceláře podala vyjádření a nyní 

čekáme na jednání soudu. Výsledek nemohu samozřejmě předvídat, ale jsem      

si jistý, že jsme přijali územní plán, který maximálně hájí veřejné zájmy obyvatel 

obce Nová Ves a omezuje různé negativní vlivy a všem a všude jsme měřili 

stejně. O výsledku soudních řízení Vás budeme na stránkách zpravodaje 

informovat. 

Martin Exner (10. 2. 2022) 

http://www.ledcice.cz/skola
http://www.zsvranany.cz/
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Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí pořádá dne 5. března 2022 tradiční 

akci Ukliďme Česko, ukliďme Novou Ves.  

Sraz bude v 9,00 na parkovišti v Nových Ouholicích. Uklidíme prostory kolem 

silnice 608, prostory podél cesty pod dálniční most a u řeky. V Nové Vsi se k nám 

přidá i TJ Sokol Nová Ves a věřím, že i další spolky i jednotliví dobrovolníci           

ze všech částí obce. 

Snad bude hezké počasí a kromě dobrého pocitu, že budeme mít hezčí obec, 

bude tentokrát ještě větší bonus, že se venku potkáme se sousedy.                     

Po covidových opatřeních je to celkem bezpečný způsob setkání se sousedy 

venku a ještě můžete udělat něco dobrého. 

Za Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí zve Martin Exner, předseda spolku 

Fotbalisté se zapojí do akce Ukliďme Česko 
Na začátku března se fotbalisté i jejich rodiny a fanoušci tradičně zapojí             

do celorepublikové akce „Ukliďme Česko“. Sraz je 5. 3. 2022 v 9:30 hod. u pošty 

v Nové Vsi, rozdělíme si rajóny a vyrazíme. P. Barnat 
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SPOLEK SENIORŮ 
Stávající pandemická situace nám opět zhatila plánované společné aktivity. Naše 

obětavá jednatelka pro připomenutí připravila následující shrnutí dosavadních 

aktivit.  

Dílčí ohlédnutí Spolku seniorů obce Nová Ves za svou činností 

 Spolek seniorů byl založen v roce 2009 pod názvem „Klub důchodců“. 

V roce 2016 byl ve smyslu ustanovení nového zákona změněn jeho název            

a  stanovy na Spolek seniorů Nová Ves. Hlavní iniciátorkou založení Klubu a také 

první předsedkyní byla paní Božena Nová, jednatelkou Hana Kupková, pokladní  

Marie Koulová, předsedkyní revizní komise Lída Čapková. Paní Božena Nová 

vedla činorodý Klub důchodců do konce roku 2013. Od roku 2014 předsedal 

Klubu Josef Čapek a společně s Lídou Čapkovou připravili též množství 

zajímavých aktivit a výletů. Od roku 2016 je předsedou spolku Ing. Bruno 

Vognič.  

 Na členských schůzích se setkáváme 1x měsíčně. Rádi a v pohodě            

zde společně trávíme volný čas, vidíme se a popovídáme si. Připomeneme           

si akce z minulého měsíce a dohodneme se na programu měsíce příštího. 

Pogratulujeme též našim členům, kteří slaví v daném měsíci narozeniny nebo 

jmeniny. Velice pěkné jsou pořádané zájezdy jak autobusem nebo vlakem. 

Zejména o autobusové zájezdy je značný zájem i mezi ostaními spoluobčany, což 

nás těší a rádi je s sebou bereme.  

 Roku 2019, kdy jsme slavili 10. výročí vzniku našeho Spolku, se podařilo 

uspořádat velice vydařený 2denní autobusový zájezd na Moravu na Velehrad     

a do archeoskanzenu v Modré. V tomto roce jsme též navštívili hrad a město 

Loket, zámek a město Zbiroh, zámek Kozel, památník Antonína Dvořáka              

ve Vysokém u Příbrami, hrad Houska a rodný dům – památník Jana Palacha.  

 Rok 2020 byl stejně jako rok minulý poznamenán koronavirovou epidemií, 

vyhlášením nouzového stavu a omezením společenských aktivit. I přesto jsme 

v období rozvolnění uskutečnili moc pěkné výlety do  Klobúk u Slaného, zámku 

v Peruci, Panenského Týnce, komentovanou prohlídku Ledčic, mělnického 

podzemí a výlet na státní hrad Lipnice spolu s návštěvou památníku Jaroslava 

Haška. 
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 V roce 2021 jsme se podívali na zámek v Nelahozevsi, do Rožmitálu          

pod Třemšínem a Svaté Hory u Příbrami, zámku Stráž nad Nežárkou, na Zahradu 

Čech v Litoměřicích a do města Plzně. Využili jsme nabídek ze Sazené a účastnili 

se koncertu k poctě jejich rodáka Josefa Lva a shlédli ochotnické divadelní 

představení.  

 Zúčastňujeme se i obecních akcí jakými jsou: Novoveský novoroční běh, 

Novoveský masopust, Vítání jara, Ukliďme Česko, Noci kostelů, rodinné dny, 

Novoveské posvícení, akcí pořádaných ve mlýně na Vepřku, uctění památky 

padlých v 1. a 2. sv. válce, 100. výročí vzniku Československa a sázení pamětních 

lip ve všech částech obce a všech obcí pořádaných adventních akcí. Pro nás 

zajímavá byla i beseda o euru. Navštěvujeme muzea, divadla, kino a výstavy 

v Kralupech n. Vltavou, Mělníku a v Praze.  

 
 

Společně s Maratonklubem Miřejovice pořádáme od roku 2016 každoročně 

soutěž v kosení Novoveský sekáč. Zúčastnili jsme též mezinárodního Mírového 

běhu v roce 2016. 

Naši činnost, zejména pak schůzky oživila i zajímavá setkání a besedy například: 

s lékařkou Janou Jordákovou, sportovní redaktorkou České televize paní Darinou 

Vymětalíkovou, jejím manželem skialpinistou Vladimírem Vymětalíkem, 

malérečkou velikonočních kraslic paní Josefkou Jordánovou, manželi Plickovými 

z Ledčic.  
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 Vítaným a milým společně prožitým časem jsou i setkání u příležitosti Dnů 

seniorů. Trávíme je zpravidla aktivně pohybem na hřišti v Miřejovicích.  

 Děkujeme obecnímu úřadu v Nové Vsi za finanční dotaci a podporu.        

Bez nich bychom takto rozsáhlou činnost nemohli provozovat. Oceňujeme,        

že si pan starosta a paní místostarostka najdou čas přijít mezi nás s informacemi 

o aktuálním dění v obci a vyslechnout i naše případné stesky.  

Pokud Vás činnost a aktivity Spolku seniorů zaujaly, nic Vám nebrání přijít mezi 

nás a když se Vám mezi námi bude líbit rozšířit naše řady.          

K našemu programu v nejbližším čase:  

 Členskou schůzku budeme mít ve čtvrtek 3. března od 14 hodin v sále 

obecního úřadu (lze využít autobusy linky 466 a 496, které projíždí všemi 

místními částmi se zastávkami: most Miřejovice, Staré Ouholice, Nové 

Ouholice  - U Havlínů, Vepřek – fara, Nová Ves  - rozcestí. 

 9. března vlakem výstava „Když hvězdy září“.  

 3. duben (neděle) putování po linii „Pražské čáry“.  

Dana Reslerová, jednatelka a kronikářka Spolku 
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JÓGA PRO ŽENY (I MUŽE) 60+ 
 

 Ukázková lekce proběhne ve středu 9. března od 18 hodin v sále 
obecního úřadu Nová Ves č. 154. 

 Další lekce pak každou středu v březnu od 18 hod.  

 Cena 70 Kč/60 min. 

 Vezměte si s sebou deku a podložku na cvičení (máte-li). 
 

Čeká vás: 
  jógové pozice s použitím pomůcek a židlí pro usnadnění, 
  nácvik správného dýchání vleže a vsedě,  
 cvičení a odpočinek při bolestech páteře,  
 krátké cvičení po ránu a večer před spaním,  
 jak si vědomě ulevit v těle během dne při různých činnostech.  

 
Každý může cvičit podle svých možností a schopností, které se každý den 
mohou měnit. 
 

       
 
Těší se na Vás lektorka Iyengar jógy Alida Šimonová, tel. 775 167 956 
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PO ZIMNÍ PŘESTÁVCE SE 
PROBOUZÍ FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ 

Fotbalisté TJ Sokol Nová Ves absolvovali na konci ledna vysokohorské 

soustředění v Harrachově. Na hřišti s umělou trávou v Desné absolvovali 

dopolední venkovní tréninkové jednotky a v tělocvičně harrachovské školy 

tréninkové jednotky vnitřní. A v sobotu výběh na běžkách. Bohužel nám             

na běžky nepřálo počasí, ale měli jsme skvěle namazané lyže od legend z rodiny 

Plocových, tak to všichni přežili bez úhony. 

 

 

Další příprava bude probíhat v domácím areálu. Začátek jarní části sezóny          

se nám blíží. Začínáme 27. 3. v Tursku, končíme 18. 6. 2022 doma s Ledčicemi. 

V následující tabulce přinášíme kompletní rozpis zápasů TJ Sokol Nová Ves. 
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  Datum Hodina Domácí Hosté 

Neděle 27. 3. 2022 15:00 TJ Tursko TJ Sokol Nová Ves 

Sobota 2. 4. 2022 16:30 TJ Sokol Nová Ves TJ Sokol Dřínov 

Neděle 10. 4. 2022 13:30 ST Sokol Chlumín / Tuhaň TJ Sokol Nová Ves 

Sobota 16. 4. 2022 17:00 TJ Sokol Nová Ves TJ Sokol Sazená 

Sobota 23. 4. 2022 17:00 TJ Vltavan Chvatěruby TJ Sokol Nová Ves 

Sobota 30. 4. 2022 17:00 TJ Sokol Nová Ves TJ Sokol Jeviněves 

Neděle 8. 5. 2022 17:00 TJ Sokol Dolany B TJ Sokol Nová Ves 

Sobota 14. 5. 2022 17:00 TJ Sokol Nová Ves SK Úžice 

Sobota 21. 5. 2022 17:00 TJ Sokol Uhy TJ Sokol Nová Ves 

Neděle 29. 5. 2022 17:00 FK Kralupy 1901 TJ Sokol Nová Ves 

Sobota 4. 6. 2022 17:00 TJ Sokol Nová Ves FK Čechie Kralupy n. Vlt. 

Sobota 11. 6. 2022 17:00 SK Postřižín TJ Sokol Nová Ves 

Sobota 18. 6. 2022 17:00 TJ Sokol Nová Ves TJ Sokol Ledčice 

V příštím čísle zpravodaje se s vámi podělíme o radost z úspěchu a částečného 

splnění sportovního snu jednoho z občanů Nové Vsi. 

Petr Barnat, sekretář TJ Sokol Nová Ves 
 

  
Ahoj děti, jsem paní Zima. Pomozte mi, prosím, ozdobit šaty vločkami. 

(náves Nová Ves) 
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MASOPUST BUDE! 
Tak nakonec opatření povolila, situace se zklidnila 

a my se můžeme opět v plné maškarní parádě 

sejít na Masopustu. 

Vzhledem k rozkopané Nové Vsi jsme tentokrát 

zvolili jinou trasu a věříme, že to do průvodu 

přiláká nováčky, kteří se třeba dosud nezúčastnili.  

Maškary tradičně masopustní a i ty jiné čekáme 

v sobotu 26. února ve 14 hodin na dětském hřišti 

v Miřejovicích.  

Společně najdeme medvěda, pojíme, popijeme, možná i taneček bude a pak      

se za doprovodu muziky a vozembouchů vydáme do Starých Ouholic, kde 

projdeme křížem krážem ulice, abychom skončili na dětském hřišti. 

Pro děti chystáme nějaké ty taškařice… Odměníme masky!  

Na chystanou výstavu na náplavku si namalujeme masopustní obrázky. 

Hospoda U Hasiče pro nás připraví masopustní hodování – a to stojí za to! 

Těšíme se se všemi na viděnou. B. Tobiášková, kulturní výbor 

Jak vypadají masopustní 

masky? 

K nejčastějším masopustním 

maskám dodnes patří medvěd 

a kůň. Dále pak k typickým 

masopustním maskám patří 

také maska hejtmana, caperda 

(střapatá maska s cepem), 

žitnej, moučka, hudebníci, 

řemeslníci, kominíci, hasiči, 

policajti, kat, dělostřelci, husaři, Turek, ženich, nevěsta, smrt, laufr, kohout, čáp, 

koza, stará žena, cikánka, svobodná matka, šašek, dědek s bábou a mnoho 

dalších. Oblíbené jsou také aktuální masky, které se objevují, když lidé chtějí 

reagovat na nějakou společenskou či politickou událost nebo parodovat 

osobnosti, o kterých se mluví. A tak se v průběhu let mnohé masky objevily         

a zase zmizely. (zdroj: kudyznudy.cz) 



Obec Nová Ves 

SRDEČNĚ ZVE VŠECHNY OBČANY NA

26. února 2022

v sobotu

NOVOVESKÝ 
MASOPUST

Miřejovice • Nová Ves • Nové Ouholice •Staré Ouholice • Vepřek

www.nova-ves.cz

14:00 sraz v Miřejovicích 
na dětském hřišti

 
průvod masek do Starých Ouholic 

na dětské hřiště

muzika, tanec, hry

Hospoda U Hasiče - masopustní hodování
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TURISTICKÝ KLUB KUDYKAM 
V neděli 6. února jsme vyrazili na další výlet s naším turistickým klubem. 

Tentokrát bylo naším cílem úpatí hory Říp. Sešli jsme se v obci Vesce na návsi 

v počtu šesti dospělých, tří dětí a dvou psů. Počasí bylo velmi proměnlivé, a tak 

jsme doufali, že nás na cestě nepotká déšť. Měli jsme štěstí, pršet nezačalo, ale 

foukal velmi silný vítr, který nás provázel celou cestu kolem krásného rybníčku 

až k úpatí.  

Naším cílem tentokrát nebyl vrchol hory, ale její obvod. U úpatí hory jsme          

se vydali doleva a celou ji obešli. Vítr mezi stromy utichl a byla to parádní 

procházka. Cestou už jsme plánovali tu další. 

Domluvili jsme se, že příště vyrazíme do Pístů, do místního lužního lesa. Snad     

se nám poštěstí a stihneme ještě i kvetoucí bledule.  

Za turistický klub Kudykam zapsala R. Hakrová 

 

 



Pod Kostelem

Roudnická

U Silnice

Stará Ohře

Břežany nad OhříBřežany nad Ohří

Nížebohy

PístyPísty

Hostěnice

1 : 13 996

500 m
© OpenStreetMap contributors. Tiles: CC-BY-SA 2.0

Map data © OpenStreetMap contributors

Sraz v neděli 6. března 
v 10h v Píst ech u kapličky.

Přĳ ďte se projít. 

35. výšlap
Písty – Budyně nad Ohří

STARTSTART CÍLCÍL

Vhodné pro děti, seniory a celé rodiny
Turist ice zdar!

vyslap.czhttps://mapy.cz/s/jumobubusa

NOVOVESKÝ TURISTICKÝ KLUB
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V galerii naší fotosoutěže se nám sešlo 

celkem 30 krásných fotek naší dominantní 

řeky Vltavy.  

Do 3. března můžete na webu obce (www.nova-ves.cz/fotosoutez-vesnicky-

fotograf) hlasovat pro nejhezčí fotky Vltavy – každý může rozdat max. 3 hlasy.  

Všechny fotografie jsou vystavené také v Galerii mezi živly na miřejovické 

náplavce. 

Bohdana Tobiášková, informační výbor 

Výstava „Fotíme Vltavu“ v Galerii Mezi živly je jednou 

z nejdlouhodoběji testovanou výstavou jedním z živlů, větrem. 

Nepamatuji se, že by jiná z výstav byla tak dlouhodobě 

vystavena tak silnému větru. I přes tyto nepříjemnosti byl 

maximálním poškozením pouze otočený panel.   

Během únorových víkendů byli klasickými návštěvníky pejskaři             

a rodiny na nedělních procházkách. Několikrát jsme zaslechli           

i hovor návštěvníků: „A které jsou ty tvoje 

fotky?“   

Ještě stále je možné pro fotografie hlasovat  

na webu (proklik přes QR kód možný),             

a to až do 3. března.  

Pak bude nainstalována výstava nová, 

tentokrát s aktuálním masopustním 

tématem (fotografie, obrázky, zvyky).             

A pokud se zúčastníte Masopustu a rádi 

kreslíte nebo malujete, mohou se v Galerii 

objevit i dílka Vašich dětí nebo i Vaše. 

Případné další nápady na výstavy můžete 

posílat na adresu: studio99@volny.cz.  

Za MK Miřejovice  

Dana Burianová a Jiří Karas 

http://www.nova-ves.cz/fotosoutez-vesnicky-fotograf
http://www.nova-ves.cz/fotosoutez-vesnicky-fotograf
mailto:studio99@volny.cz
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OPĚT NĚCO K MOLÁČKŮM 
V dubnu loňského roku jsem uveřejnil ve Zpravodaji informaci o rodu Moláčků     

a jeho významu pro naši obec. Jak jsem později (v prosincovém Zpravodaji) 

uvedl, byl jsem upozorněn na skutečnost, že jsem osud dvou Josefů Moláčků 

spojil do jednoho. Tento podnět mě přiměl k pátrání v okresním archivu. Pan 

Žambůrek mě následně spojil se současným majitelem „moláčkovy vily“ panem 

Kotisou, kterého osud dřívějších majitelů též zajímá, a který schraňoval 

pozůstalost v podobě písemností a nesčetných fotografií, které v domě              

po posledních majitelích zůstaly.  

Po několika měsíční spolupráci, pátrání v okresním archivu a u dostupných 

archivářů jsme mysleli, že máme jasno a já jsem začal uveřejňovat osudy 

jednotlivých Moláčků – začal jsem Milošem Lažanským – viz Zpravodaj 

z prosince 2021. K mému překvapení, a nutno přiznat i potěšení, jsem začal       

od paní Maryškové dostávat kopie z matrik příslušných k jednotlivým Moláčkům     

a to včetně překladu do češtiny. Její zásluhou tak bylo možné doplnit řadu 

osobních údajů. Mimo jiné i původ „tajemného“ Miloše, Františka, Václava 

Lažanského, o kterém jsem se zmínil v prosincovém 

Zpravodaji.  

Dnes máme doloženo, že Moláčkové přišli do Vepřku v roce 

1839, když se 6. 8. 1839 nádeník Václav, syn Jana, podruha 

z Jeňovsi (dnes Jeviněves) ve věku 28 a ¾ přiženil do č. 3              

a vzal si za ženu 28letou dceru domkaře a mistra. Václav           

je ve vzpomínkách vnuka uváděn zaměstnáním jako plavec. 

Z manželství se narodili nejméně dva synové, František             

a Antonín. O Františkovi je známo, 

pouze to, že finančně podporoval 

synovce Josefa (syna Antonína) na studiích v Praze (viz 

prosebné a děkovné dopisy Josefa nalezené                         

v pozůstalosti). 

O Antonínovi (1844 – 28. 8. 1910) jsem se poměrně 

obsáhle zmiňoval v dubnovém zpravodaji loňského roku. 

Výše zmíněné pátrání a informace od paní Maryškové 

charakteristiku tohoto člověka dokreslují natolik 

významně, že neodolám nutkání ji doplnit už proto,          
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že ve své době v obci a pro obec hodně znamenal. To, co bylo uvedeno                     

ve zpravodaji z dubna 2021, platí, nově bylo zjištěno: ženil se ve svých 35 letech 

a bral si se svolením jejího otce nezletilou 21letou Marii (1854 – 17. 8. 1934), 

dceru rolníka z Ledčic. V té době žil ve Vepřku č. 3 a v matrice je mimo jiné 

uveden, jako záložní muž c.k. 28. pluku.  Kde všude rodina žila je s odstupem 

času obtížné přesně stanovit. Něco napovídá matriční zápis o narození syna 

Josefa 1. 7. 1879 v Praze na Žižkově. Podle zmínky syna Josefa                               

ve “vyprávěnkách“ žili asi i v Mlčechvostech a následně jistě v Nové Vsi. Do Nové 

Vsi se přistěhoval nejpozději v roce 1882, kdy dokončil stavbu domu č. 50.  

 Jakého se mu dostalo vzdělání, krom absolvování základní školy ve Vepřku, 

není známo. Z vynaložených prostředků věnovaných na vzdělání ale i hudební 

průpravu syna je zřejmé, že si byl plně vědom této potřeby. Zajímal se novinky 

ve svém oboru – nechal si zasílat odbornou stavovskou literaturu. O tom, že byl 

velice schopný, není sporu. Už jen skutečnost, z jakých poměrů se dokázal 

prosadit a čeho dosáhl je obdivuhodné.   

 Povoláním byl stavitelem působícím v širokém okolí včetně Prahy. 

Z přiložené fotokopie obsílky je zřejmé, že jeho postavení v obci, a nejen v ní, 

bylo výjimečné: „stavitel a přísežný soudní znalec staveb, dlouholetý I. obecní 

radní, účetní a pokladník, čestný občan obce Nová Ves, člen místní školní rady, 

stavební komisař, bojovník za práva obecní a.t.d. a.t.d“. Patřil mezi                   

22 zakládajících členů místního Sokola.  
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Z poznámek syna Josefa a dochovaných dokladů je zřejmé, že patřil mezi 

lidi, kteří měli rádi pořádek ve všech svých aktivitách a že si zakládal  na dobrém 

jménu rodiny.  

V pozůstalosti byla nalezena účetní kniha, kterou od roku 1862 až do své 

smrti, tj. téměř 30 let vedl s názvem „Kniha mých povinností a povinnostě 

zapravené od roku 1882“ (dále kniha). V knize zaznamenával výdaje, které 

v souvislosti s domem měl. (Z toho dokumentu vyplývá i to, že měl několik 

zbraní, přišel o oko, snad i prst a další zajímavé okolnosti života přenesené          

do účetní podoby.) V tomto dokumentu je bezpočet záznamů o jednotlivých 

občanech obce, kteří pro něj pracovali, od kterých něco kupoval, ceny práce, 

služeb, domácích zvířat i jednotlivých komodit. (Kniha byla postoupena 

okresnímu archivu s příslibem, že na náklady archivu bude pořízena kopie, 

kterou obdrží majitel. Jak jsem jej měl možnost poznat, nenechá si ji pouze      

pro sebe. Máme se na co těšit, zejména pak potomci historických místních 

rodů).    

 Z manželství se narodily prokazatelně tyto děti: Anna Krubnerová (1877 - 

4. 3. 1927), provdaná za Jindřicha Krubnera (1863 -12. 10. 1951) řídícího učitele, 

Josef (1879 -1. 12. 1956) a Jaroslav (? 1882) Z kontextu Josefova dopisu, 

pravděpodobně v reakci na inzerát poptávající učedníka, ve kterém nabízí služby 

svého mladšího bratra Jaroslava, vyplývá, že sourozenců měl víc. Použil 

formulaci: „…mých mladších bratří a sester…“. O Anně jsou k dispozici pouze 

dílčí údaje: ve zmiňované knize jsou uvedeny položky, které byly pro Annu 

pořizovány. Indicie nasvědčují tomu, že se v roce 1905 vdávala. V závěti na ni též 

otec Antonín pamatuje. Trvale a zřetelně ji připomíná dříve vzpomenutý nápis 

na náhrobku na místním hřbitově. O Jaroslavovi, ani dalších sourozencích není 

nikde další zmínky.  

Zachovala se i jeho „Poslední vůle“ ve které vedle uspořádání svých 

osobních a rodinných věcí odkazuje i část majetku formou vyplácení výnosů 

z uložené hotovosti obecním chudým. Z dochovaných dokumentů a vzpomínek 

je zřejmé, jak byl vázaný na svého syna Josefa, kterému zajistil na svou dobu 

určitě nadstandardní a drahé vzdělání. O jeho výbušné povaze vypovídá syn 

Josef, ve vzpomínce na to jak řešil jeho chlapecké prohřešky a to včetně 

domnělých – seřezal jej opratěmi a to i s matkou, která jej bránila.  

Zemřel 28. 8. 1910 na rakovinu močového měchýře.    

Ing. Bruno Vognič, kronikář  
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Jistě jste každý zahlédl v okolí lidi s přístroji na hledání kovů pohybující               

se na polích v našich katastrech. Občas se s nimi zastavím na kus řeči a oni mi 

ukazují svoje nálezy. Něco z toho, co považuji za součást historie obce viz 

přiložené foto:  

 

Něco z olympiády:  I naše obec na ní měla své zastoupení, a to v osobě paní 

Dariny Vymětalíkové, sportovní reportérky České televize se zaměřením na lední 

hokej. Těšíme se na její osobní postřehy při předpokládané besedě.   
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Tak už nám to začalo:   

 

Připravil B. Vognič, kronikář 

Odpověď na otázku, kam pro brýle, má několik proměnných. K očnímu lékaři,   

do optiky nebo do supermarketu, kde je seženu za pár korun? Pokusím se tu 

shrnout rozvahu, jak se co nejrychleji k novým brýlím dopracovat. 

Jste-li dospělý, který brýle už řadu let nosí, na stávající brýle vidíte dobře             

a chcete nové, můžete s klidným srdcem zamířit přímo do optiky. Zdravotní 

pojišťovny totiž již třetím rokem dospělým na brýle standartních dioptrií 

nepřispívají a v personálně dobře vybavené optice vám brýle dokáží nazkoušet 

stejně dobře jako u očního lékaře. (Optika, kde není optometrista, tedy člověk, 

který dokáže brýle nazkoušet a případně poradit i s výběrem bifokálních nebo 

multifokálních brýlí, je jen obchodem s brýlemi a o jeho kvalitách bych měla 

pochybnosti.) 

Obdobný postup můžete zvolit, i když je vám něco mezi 40-50 roky a začínáte 

mít pocit, že se vám zhoršuje zrak na blízko. Jedná se o zcela přirozený proces, 

kterému se nikdo z nás nevyhne. V optice vám brýle nazkoušejí na počkání           

a vyhnete se mnohdy několikaměsíčním objednacím dobám v oční ambulanci.  

Přímo do optiky se může dospělý vydat i v případě, když má pocit, že se mu 

vidění zhoršilo a asi by potřeboval silnější brýle. Pokud se v optice nepodaří 

brýle nazkoušet tak, aby vidění bylo na správné úrovni, budete odesláni 
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k vyšetření za očním lékařem, aby zjistil, kde je problém. Některé optiky 

dokonce zaměstnávají očního lékaře, takže vás může vyšetřit přímo tam. 

Pokud ale máte pocit náhlého zhoršení vidění skokem, vnímáte před okem 

skvrnu, obraz se vám křiví, čáry se vlní nebo vám vypadávají písmenka, tak 

správným místem, kam vyrazit, je určitě oční lékař a vězte, že brýle to nespraví. 

Jedná se o jiný než dioptrický problém.  K očnímu lékaři by se po 40 roku věku 

měli aspoň jednou za pár let vydat i ti, kdo mají v rodině zelený zákal nebo 

onemocnění sítnice. A lidé s cukrovkou, ti by měli chodit každý rok. 

 A jak je to s brýlemi ze supermarketu nebo drogerie? Jedná se sériově vyráběné 

brýle, které mají plusové dioptrie a dioptrie je stejná na obě oči. Takže pokud 

víte, že máte na čtení doporučeno používat brýle např. +1,5D na obě oči, 

můžete si pořídit i tyto brýle. Minimálně jako brýle, které nosíte v kabelce        

pro případ, že si potřebujete něco přečíst v obchodě, jízdním řádu apod., vám 

udělají dobrou službu. Poměrně velké procento lidí ale stejnou dioptrii na obě 

oči nemá a těm tyto brýle vyhovovat nebudou.  

 

Pokud se jedná o děti, tak těm by měl brýle předepisovat rozhodně lékař. 

Zdravotní pojišťovny dětem na brýle přispívají, maličkým dětem několikrát        

do roka, školním dětem 1x ročně a nově také od 15 do 17 let 1x za 3 roky.  

Když dítě dostane brýle, rodič je ten, kdo by měl dbát na to, aby dítě nosilo 

brýle, tak jak má doporučeno. Zejména u dětí, které mají větší rozdíl v dioptriích 

mezi pravým a levým okem je to velmi důležité už v útlém věku, aby se nerozvila 

tupozrakost jednoho oka. U řady šilhajících dětí brýle samy o sobě také dokážou 

vadu výrazně upravit, ale musí se nosit celodenně. Věřím, že je to někdy 

s malými dětmi boj, ale rodič, který chce, aby jeho dítě vidělo do budoucna        

co nejlépe, se s tím musí poprat, i když malé dítě třeba z počátku nechce a brýle 

sundává. Tupozrakost lze totiž vyřešit jen cca do 6 let věku a pak už se oko nemá 

moc šanci rozkoukat ani s brýlemi. 

Připravila MUDr. Jana Jordáková 



 

 

PRODEJ SLEPIČEK 
Drůbež Červený Hrádek prodává slepičky Tetra hnědá, Dominant ve všech barvách, 

Green Shell typu Araukana a Dark Shell typu Maranska. 

Stáří 16 - 20 týdnů,  199 - 245,- Kč/ks. 

Výkup králičích kožek – cena dle poptávky. 

Prodej: Nová Ves – u pošty – 2. března, 6. května a 29. června v 11.35 hod. 

Info: Po-Pá 9.00 – 16.00 hod., tel. 601 576 270, 728 605 840 

www.drubezcervenyhradek.cz 
 

 

 
 

26. února Novoveský masopust - od 14 hodin průvod z miřejovického hřiště 

3. března Schůze Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

4. března Galerie mezi živly - výstava MASOPUSTNÍ VESELÍ - náplavka Miřejovice 

6. března Výlet Turistického klubu KUDYKAM  

9. března Výlet Spolku seniorů - výstava Když hvězdy září 

12. března Svoz velkoobjemového, železného a nebezp. odpadu 

26. března Vítání jara - od 14:30 - Nová Ves 

3. dubna Výlet Spolku seniorů - po linii Pražské čáry 

7. - 8. dubna Jarní bazárek 

 
 

 


